

# 2024-2025 年度 N.3 班參觀三棟屋博物館 Sam Tung Uk Museum Activity

班級(Class) : N.3

參觀地點(Location) : 三棟屋博物館 Sam Tung Uk Museum

活動目標(Target) :

1. 幼兒能認識中國房屋的特色。
2. 幼兒能認識三棟屋與傳統鄉村文化。

1. Children can understand the characteristics of Chinese houses
2. Children can understand the culture of Sam Tung Uk and traditional rural culture.

## 活動簡介(Activity Overview)

為了加深幼兒對中國房屋的認識以及體驗傳統鄉村文化,本校於 2024 年 11 月 25 日(星期一)帶領 N.3 班幼兒參觀三棟屋博物館,幼兒從中認識了中式房子的特色,亦認識了三棟屋的結構和建築房子的材料,亦看到舊式的爐灶以及看到舊式房子的間隔。

In order to enrich children's understanding of the features of Chinese houses and Sam Tung Uk as well as the traditional rural culture, N.3 Class visited the Sam Tung Uk Museum on November 25, 2024 (Monday). The children learned about the characteristics of the Chinese house, the structure of the Sam Tung Uk and the materials used to build the house. The children also saw the old stove and the compartments of the old house.

